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Kommunfullmäktige 2021-04-29 

Enkel fråga till KS ordförande Roland Karlsson 
gällande ägarförhållanden av marken längs stranden från Reningsverket mot 
Skottek samt borttagande av allt skräp där. 

Under förra året och under våren rörde sig många människor i Coronatider längs våra 
fina banvallar och inte minst då sträckan söderut mot Limmared. Många turister och 
naturligtvis också många kommuninvånare har reagerat på allt skräp i form av 
ruttnande bryggor till blåa stora plasttunnor som ligger mellan banvallen och 
stranden. 
Arne Fransson Mp lämnade in en motion i detta ärende i jan 2021. Jag vet att 
kommunens planenhet  påbörjade ett arbete  för ett antal år sedan  för att utreda 
äganderätten och även rätten att ha bryggor och andra byggnader längs sträckan. 
Detta var enligt en uppgift så stort, snårigt  och komplext att det inte fullföljdes. 
Varför då kan man undra? Finns det några okända nyttjandeavtal? 
Är det inte dags att kommunen klarlägger ägarförhållandena längs sträckan från 
staden till Skottek skrev Arne Fransson i sin motion. 

Med anledning av ovanstående frågar jag KSO ordf 

Har allt skräp inte minst på kommunens mark avlägsnats? 
Har kommunen börjat utreda ägarförhållandena och ev nyttjanderätt på 
marken mellan banvallen och sjön Åsunden på sträckan från staden  till 
Skottek? 

Jan-Olof Sundh Vänsterpartiet 


